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PROTOKOLL  

   
 

DATO 
Styremøter under Landsskytterstevnet i Førde 27. juli 
– 4. august 

STED Sunnfjord hotell og Kråkenesmarka i Førde  

MØTE INNKALT AV Generalsekretær Jarle Tvinnereim 

MØTETYPE Styremøte 

MØTELEDER President  

FRA NORGES SKYTTERSTYRE 
Bernt Brovold, Heidi Skaug, Jan Åge Gjerstad, 
Oddbjørn Meland, Torben Knudsen, Jens Sverre 
Knutsen, Kjell Strand Hovland og Tor Rune Raabye.  

FRA ADMINISTRASJONEN Jarle Tvinnereim og Terje Vestvik 

 Sakslisten og innkallingen ble godkjent. 
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Sak 65/2017: Møte med dirigentene for Skyttertinget 2017  

Sak 66/2017: Regnskap per 30. april 2017  

Sak 67/2017:  Budsjettjustering juli 2017  

Sak 68/2017:  Skytebaneanlegg Gjerstad skytterlag  

Sak 69/2017:  Juryordning for finaler under Landsskytterstevnet  

Sak 70/2017:  Lønnsoppgjøret 2017  

Sak 71/2017:  Program for Norges Skytterstyre på LS 2017  

Sak 72/2017:  Orientering fra Sjef HV om status for Landmaktutredningen 

Sak 73/2017:  Juridisk rådgivning B-sak 

Sak 74/2017:  Tildeling av hedersbevisninger B-sak   

Sak 75/2017:   Oppdrag til Feltutvalget 
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Meldingssaker 
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43/2017: Status salgsavdelingen per 30. juni 

44/2017: Endring av grunnregel 1-4, medlemskap i norske skytterlag (behandlet i Stortinget 15/6) 

 
 
 
 
 
  



Saksnummer: 64/2017 
Emne: Godkjenning av møteprotokoll  
Kompetanse: Jf. Kapittel 1. 

 
Vedtak: 
Protokollen fra telefonmøte 14. juni ble enstemmig godkjent. 
 
 
 
Saksnummer: 65/2017 
Emne: Møte med dirigentene for Skyttertinget 2017   
Kompetanse: Jf. kapittel 1 

 
Skyttertingets dirigenter for 2017 er Jarle Gården og Eigil Høgmo. Jarle Gården deltok på 
møtet. Kjøreplanen for Skyttertinget ble gjennomgått. 
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
Kjøreplanen for Skyttertinget 2017 ble gjennomgått og tatt til etterretning. 
 
Vedtak: 
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 
Saksnummer: 66/2017 
Emne: Regnskap per 30. april 2017 
Kompetanse: Jf. kapittel 1  

 
Sakspapirene bestod av Det frivillige Skyttervesens regnskap per 30.04.2017. 
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
Norges Skytterstyre tar fremlagte regnskap per 30.04.2017 til etterretning. 
  
Vedtak: 
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 
Saksnummer: 67/2017 
Emne: Budsjettjustering juli 2017 
Kompetanse: Jf. kapittel 1  

 

Administrasjonen fremmer sak om budsjettjustering i samsvar med kontorets rutiner for 
økonomistyring. Administrasjonen har fullmakt til å foreta justering av budsjettet innenfor 
hver hovedpost, mens endringer mellom hovedpostene skal godkjennes av styret.  



Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 

Norges Skytterstyre godkjenner følgende budsjettjustering: 

INNTEKTER 
   

 
Ingen justering 

   
     

UTGIFTER  
   

11 Administrasjon 
   

 
Reiser og utgifter med Skyttertinget  300 000   350 000   50 000  

     
15 Anlegg 

   

 
Juridisk bistand  1 300 000   1 400 000   100 000  

 
Bidrag til kjøp av grunn  282 000   182 000   -100 000  

 
Reiseutgifter  90 000   70 000   -20 000  

     
19 Kommunikasjon og media 

   

 
Profilerings- og infomateriell  350 000   320 000   -30 000  

     
Vedtak: 
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 

 

Saksnummer: 68/2017 
Emne: Skytebaneanlegg Gjerstad skytterlag 
Kompetanse: Jf. kapittel 1  

 

Gjerstad skytterlag fikk tilsagn om kr. 200.000 fra DFS til nye standplassbygg i 2009. 
Byggearbeidet var ferdig i 2011, og laget fikk utbetalt tilskuddet i februar 2013.  

Etter utbygginga har aktiviteten i skytterlaget vært tilnærma lik null. Det er ingen DFS-
aktivitet i laget, og jegeraktiviteten går hovedsakelig gjennom Gjerstad Jeger og 
Fiskeforening (GJJF). Det er påstander om at samarbeidet med GJFF har vært vanskelig, men 
skytterlagets leder er ikke enig i denne påstanden. Det er ikke interesse for å drive DFS-
aktivitet, og siden GJFF har egen 100 m er inntektsgrunnlaget til skytterlaget begrensa. 

Skytterlaget sier de har prøvd å få i gang DFS-aktivitet uten å lykkes. Som følge av at laget 
ikke lenger klarer å betjene gjeld og forpliktelser, ble det lagt fram sak om salg av 
skytebaneanlegget alternativt nedleggelse av laget på årsmøte 13. februar 2017. Med 
utgangspunkt i forslag til avtale vedtok et enstemmig årsmøte å sluttføre forhandlinger med 
GJFF om overtakelse av Solem skytebane. Dersom forhandlingene ikke fører fram, gjorde 
årsmøte et prinsippvedtak om at laget legges ned.  



Dersom laget legges ned, overføres verdiene til samlaget iht. grunnreglenes § 1-11. I forslag 
til avtale var det en klausul om at partene forutsatte at Aust-Agder skyttersamlag og DFS 
«godkjenner eller ikke har innvendinger jmf. klausuler som måtte foreligge». Skytterlaget 
sendte primo april brev til Aust-Agder skyttersamlag der de kort beskriver situasjonen i laget, 
med et forslag til avtale.  

Saken er arbeidet med over lengre tid. Det er skissert flere alternativer, men det har vært 
vanskelig å finne løsninger til å få aktivitet i laget. Og så lenge GJFF kan gjennomføre trening 
og oppskyting til storviltprøva på egen 100 meter er inntektsmulighetene til skytterlaget 
begrensa.   

Samlaget har behandla saka i styremøte, og konkludert med at de ikke ser noen mulighet til 
å overta skytebaneanlegget og drifte dette videre når det per nå ikke er brukere av anlegget.  

Administrasjonens drøfting 
Innledningsvis er det bare å konkludere med at dette er en kjedelig sak for DFS. Gjerstad 
skytterlag sitt anlegg er relativt nytt, og i svært god stand. Den store utfordringa er at det 
etter utbygginga ikke er aktivitet i laget, og at det per dato ikke er vilje eller interesse for å 
drive laget videre (jf. årsmøtevedtak). I samarbeid med samlaget mener vi å ha har prøvd det 
som kan prøves på skytterlagets vegne, og at det viktigste er å sikre at skytebane-anlegget 
drives videre.    

I forhandlingene har vi derfor lagt vekt på at det er viktig å sikre at skytebaneanlegget blir 
drevet videre, og ikke forfaller. Pris og betingelser har stått sentralt, og vi har fått aksept for 
en avtale som sikrer Gjerstad skytterlag eller annet DFS-skytterlag gjenkjøpsrett til samme 
pris, justert for tilleggsinvesteringer. Vi har prøvd å få opp prisen, og landa på en 
kombinasjon av litt høyere pris og gjenkjøpsrett. Det er innarbeida en klausul om at samlaget 
har førsterett til å overta anlegget dersom GJFF legges ned. Vi har også fått innarbeidd bedre 
vilkår for skytterlagets medlemmer til trening på skytebanen, hvis laget velger å fortsette.  

Aust-Agder skyttersamlag har gjort en grundig vurdering hvorvidt de kan overta og drive 
skytebaneanlegget videre. Dette vil påføre samlaget en kostnad i størrelsesorden ca. 50.000 
kroner per år, og samlaget ser ikke at de har økonomi til dette. Det er heller ikke andre 
skytterlag i nærområdet som har spesielt behov for skytebanen i dag.      

Gjerstad skytterlag har fått tildelt spillemidler til skytebanen. Kulturdepartementet 
forutsetter at avtalen sikrer at GJFF overtar de forpliktelser som knytter seg til vilkår for 
utbetaling av spillemidler 

Det reviderte avtaleutkastet er gjennomgått med advokat Knagenhjelm, og oversendt til 
partene. Gjerstad skytterlag, GJFF og et enstemmig samlagsstyre har akseptert avtalen. 

 

Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 

Norges Skytterstyre godkjenner avtalen mellom Gjerstad skytterlag og Gjerstad Jeger og 
Fiskeforening om overtaking av Solem skytebane.  
 
Vedtak: 
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 



Saksnummer: 69/2017 
Emne: Juryordning for finaler under Landsskytterstevnet 
Kompetanse: Jfr. Reglement Landsskytterstevnet  

 
Administrasjonen ønsker å opprettholde ordningen med at det er skyteteknisk komite som 
behandler innkomne saker, med ankemulighet til Norges Skytterstyre. Administrasjonen 
mener imidlertid at det ved gjennomføring av Konge – og prinsesselag, samt Stang- og 
felthurtigfinalen, er nødvendig med en jury som får fullmakt til å ta endelige avgjørelser. 
Dette fordi det på finaleøvelser som går direkte/sendes på NRK er nødvendig å kunne foreta 
avgjørelser som ikke forsinker gjennomføringen av disse finalene.  
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
Det opprettes en jury for Landsskytterstevnet ved gjennomføring av Kongelaget, 
Prinsesselaget og Stang – felthurtigfinalen. Juryen skal bestå av tre personer, og har 
avgjørende myndighet til å treffe beslutninger i forhold til håndheving av regelverket og 
eventuelle protester. 
 
Juryen skal bestå av to representanter fra Norges Skytterstyre og en person fra teknisk 
arrangør av Landsskytterstevnet. Skytterkontoret stiller sekretær til juryen. 
 
Vedtak: 
Norges Skytterstyre vedtok enstemmig administrasjonens forslag, og oppnevnte følgende 
personer til jury for LS 2017: 
 
Fra Norges Skytterstyre: Heidi Skaug (leder for jury) og Kjell Strand Hovland 
Fra Førde skyttarlag: Magnar Isene 
 
Runar Sørensen er juryens sekretær på konge- og prinsesselag, mens Terje Vestvik er juryens 
sekretær på Stang- og felthurtigfinale.  
 
 
Saksnummer: 70/2017 
Emne: Lønnsoppgjøret 2017 
Kompetanse: Jfr. kapittel 1  

 
Lønnsoppgjøret i staten for 2017 er avsluttet og har en beregnet ramme på 2,4 %. Med 
virkning fra 1. mai gis det et tillegg på 0,3 prosent på hovedlønnstabellen. Det er videre satt 
av 0,8 % til lokale forhandlinger.    

Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 

Norges Skytterstyre tar orientering om lønnsoppgjøret 2017 til etterretning. Vedtak om 
forhandlinger mellom President og Skytterkontorets ledelse ført i B-protokoll. 
 

Vedtak: 
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 



 

Saksnummer: 71/2017 
Emne: Program for Norges Skytterstyre på LS 2017 
Kompetanse:  

 

Program for styret og representasjon på mesterskapsseremonier LS 2017 ble gjennomgått. 

Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 

Program for Norges Skytterstyre på LS 2017 tas til etterretning. 
 
Vedtak: 
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 

 

 

Saksnummer: 72/2017 
Emne: Orientering fra Sjef HV om status for Landmaktutredningen 
Kompetanse:  

 

Sjef HV, Tor Rune Raabye, orienterte om status for Landmaktutredningen. 
 
Vedtak: 
Orienteringen om status for Landmaktutredningen ble tatt til etterretning. 

 

 

 Saksnummer: 73/2017 
Emne: B-sak: Juridisk rådgivning 
Kompetanse: Jfr. kapittel 1 

 

Vedtak ført i B-protokoll. 

 

 

Saksnummer: 74/2017 
Emne: B-sak: Tildeling av hedersbevisninger 
Kompetanse: Jfr. kapittel 4 

 

Vedtak ført i B-protokoll. 

 



Saksnummer: 75/2017 
Emne: Oppdrag til Feltutvalget 
Kompetanse: Jfr. kapittel 1  

 

Skyttertinget 2017 opprettet medlemmer til DFS nye Feltutvalg, jfr. vedtak på Skyttertinget 
2016. I forbindelse med at Kongehuset har åpnet for at det kan søkes om å alternere 
kongepokalen i skifeltskyting med andre øvelser i DFS, gir Norges Skytterstyre Feltutvalget et 
oppdrag i tilknytning til dette. 
 
Vedtak: 

Norges Skytterstyre gir Feltutvalget følgende mandat for sitt oppdrag: 

Norges Skytterstyre ønsker at dagens kongepokal i skifeltskyting skal rotere mellom alle 
feltøvelsene i DFS (Skifeltskyting, Skogsløp med skyting, Feltskyting, Stangskyting og 
Felthurtigskyting). Som grunnlag for å søke kongehuset om en endring på dagens ordning, 
gis Feltutvalget i oppdrag å komme med forslag til en slik rotasjon mellom feltøvelsene. 
Forslaget skal være egnet til å fremme feltskytingsaktivitetene i DFS. 

Utvalget gis frist til 1. oktober 2017 med å fremme sin anbefaling for Norges Skytterstyre. 

Enstemmig vedtatt. 
 

 

Saksnummer: 76/2017 
Emne: Ankesaker under Landsskytterstevnet i Førde 
Kompetanse: Jfr. kapittel 11 

 

Norges Skytterstyre behandlet to ankesaker under Landsskytterstevnet i Førde. 

1. Skytter, Christian Køhl i klasse 4, anket avgjørelse på at han ikke fikk endret skytetid 
pga. innkalling til militærtjeneste. Ønsket å skyte sammen med klasse 3. 

 
2. Skytter, Simen S. Lund i klasse Eldre junior, anket avgjørelse på antall treff i 

feltskyting på hold 3 pga. feil på skive. Ønsket at han fikk omskytingsresultat på 6/2. 
 

Vedtak:  

1. Norges Skytterstyre opprettholder juryen sin avgjørelse om at Christian Køhl ikke gis 
anledning til å skyte sin baneskyting sammen med klasse 3.   

 
2. Norges Skytterstyre gir Simen S. Lund medhold i sin anke på at han skal få sitt 

omskytingsresultat på 6/2 pga. feil på skive. 
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